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Ik heb geen aanvulling bovenop de goede suggesties die EEE hieronder doet.

Ik twijfel wel of je via deze weg onderzoe et willen laten doen naar fraude met QR-codes. Valt volgens mij niet binnen de

scope en bedoeling van het onderzoek da oor ogen heeft.

Onderzoek naar datalek/gegevensverwerking GGD valt te overwegen ihkv leren van de (beleids)keuzes die zijn gemaakt.

van:CEESCE@ invwsn>Verzonden: dinsdag 30 november 2021 12:59

@minvws.ni>;|ESECINEKER@ minvws. n>;EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: VerzoekiFRisicoanalyse

Hoi,

Het zou mij niet verbazen als er door de Kamer gevraagd wordt om een onderzoek naar blokkeren van QR-codes, fraude met QR

codes en/of de totstandkoming van HKVI op het gebied van Coronacheck.

Het is al meermaals in de media gekomen en er hoeft maar een (toekomstig) schrijnend geval uitgelicht te worden en je hebt een

onderzoeksvraag vanuit de Kamer.

Een onderzoek naar het datalek/gegevensverwerking bij de GGD sluit ik ook niet uit, daar hebben we immers al een Wob verzoek

over gehad. Dat zou GGD-contact en daarmee RDO raken.

De rest acht ik minder aannemelijk. Uiteraard ervan uitgaand dat er geen grote incidenten voorkomen uit de andere processen.

Groeten,

van: IIEEDNNBEEe invws i>
Verzonden: dinsdag 30 november 2021 11:02

Aan: SE minvws.n!>; |EEEBEETo inv i>;
5.1.28 ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek Risicoanalyse

nee

Verzonden: dinsdag 30 november 2021 09:25

aan: INEEECIIN) minvws.n!>;[EKERBEET© inv .nl>;5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Verzoek[Ji Risicoanalyse

Ik zie geen aanleiding. Jullie?
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